
Pytanie: 

 

Dzień dobry,  

 

mam pytanie odnośnie światłowodu w gminie Świdnica - miejscowość Drzonów. W miejscowości 

Drzonów aktualnie są na ukończeniu pracę układania instalacji światłowodu, mój adres został 

wpisany w 2016 roku na listę POPC II niestety po rozmowie z aktualnym wykonawcą mój 

budynek nie jest uwzględniony w planach instalacji. Nadmieniam, że zgłosiłam również do firmy 

Orange Polska SA chęć podłączenia światłowodu i jestem na nią wpisana. Obecnie korzystam z 

Internetu radiowego, (jedynego możliwego objęciem swoim zasięgiem mój adres), którego jakość 

określam na bardzo słabą. Wokół mojego adresu została ułożona instalacja światłowodowa, mój 

dom został pominięty. Z informacji jakie uzyskałam to w miesiącu kwietniu bieżącego roku ma 

być już podłączany Internet do poszczególnych abonentów. Z uzyskanych informacji z firmy 

Orange dowiedziałam się, że właściwym decydentem odnośnie wyboru dokonania podłączenia 

światłowodu jest urząd gminy Świdnica. W związku z tym uprzejmie proszę o pilną pomoc                               

i interwencję. 

 

Pozdrawiam  

Sylwia Kuźmicka  

 

Odpowiedź: 
 

 
Szanowna Pani, 
 
Z naszej strony nie było żadnych przeszkód. Uzgodnienie zostało wydane w 2020r. i zostało 
uwarunkowane brakiem ingerencji w przyszłą nową nawierzchnię asfaltową działki drogowej nr 
310 (droga, którą robiliśmy w ub. roku). Niepodłączone numery domów są w innej części wsi – 
tam również robiliśmy nową nawierzchnię, ale tłuczniową.  
Drzonów 84 pierwotnie był na liście adresów POPCII razem  z numerem 82. Według aktualnego 
raportu na stronie UKE, nie ma planowanego podłączenia nr 82 i 84. Niestety nie wiemy 
dlaczego . Gmina nie miała żadnego wpływu na listę adresową „białych plam” z UKE. 

 
 
 
‘ 

Pozdrawiam serdecznie 
 

Izabela Mazurkiewicz 
Wójt Gminy Świdnica 

.  


